

Dr. James Reynolds is a Professor in the Department of Biomedical and Molecular Sciences and the Centre for Neuroscience Studies at Queen's University. His interdisciplinary research program has included both basic and clinical investigations focused on the effects of prenatal alcohol exposure on the developing brain and the resulting cognitive, behavioural and socio-emotional deficits that may occur in children.

From 2010-2020 Dr. Reynolds was the Program Lead for the Fetal Alcohol Spectrum Disorders (FASD) Research Program in the Kids Brain Health Network- a national Network of Centres of Excellence dedicated to the study of neurodevelopmental disabilities in children. In 2018, Dr. Reynolds was appointed as the Network's Chief Scientific Officer, in which role he provides scientific leadership to an interdisciplinary network of researchers, clinicians, parents, and both private sector and not-for-profit partner organizations, who work together collaboratively to improve outcomes for children and families.



James Reynolds, PhD

Le **D^r James Reynolds** est professeur au Département de sciences biomédicales et moléculaires et au Centre d'études en neurosciences de l'Université Queen's. Son programme de recherche interdisciplinaire comprend des études fondamentales et cliniques axées sur les effets de l'exposition prénatale à l'alcool sur le cerveau en développement et sur les déficits cognitifs, comportementaux et socioémotionnels qui peuvent en résulter chez les enfants.

De 2010 à 2020, le D^r Reynolds a été le responsable du programme de recherche sur l'ensemble des troubles causés par l'alcoolisation fœtale (ETCAF) au sein du Réseau pour la santé du cerveau des enfants, un réseau de centres d'excellence dédié à l'étude des handicaps neurodéveloppementaux chez les enfants. En 2018, le D^r Reynolds a été nommé directeur scientifique de ce réseau, au sein duquel il assure la direction scientifique d'un réseau interdisciplinaire de chercheurs, de cliniciens, de parents et d'organisations partenaires du secteur privé et du secteur à but non lucratif, qui travaillent en collaboration pour améliorer les résultats pour les enfants et les familles.